



Board of Directors Nomination Announcement

To: Bahrain Bourse

BMMI B.S.C would like to announce the opening of the election for candidacy of eight (8) Board of Directors membership for a three- year term (2021 -2024). The election process will be carried out during the Annual General Meeting dated 30 March 2021.

Conditions for nomination:

- 1- He/she must be fully qualified to act,
- 2- He/she must not have been convicted in a crime involving negligent or fraudulent bankruptcy or a crime affecting his/her honor or involving a breach of trust or in a crime on account of his / her breach of the provisions of this law, unless he/she was reinstated.
- 3- He/she shall not be prohibited from being a member in the Board of Directors of a joint stock company in accordance with the provisions of this law or any other laws enforced in the Kingdom of Bahrain.

Required Documents:

- 1- Fill and complete the CBB's Application for Approved Person Status "Form 3", which can be downloaded from the CBB website.
- 2- Biographical details and professional qualifications, which shall include any other directorships held and particulars of other positions which involve significant time commitments.
- 3- Details of relationships between the candidate and the company (including any ownership therein), and the candidate and other directors of the company.

Every candidate wishing to nominate himself/herself or a representative is invited to furnish the Company with all required documents mentioned in this announcement either by submitting by hand or via renowned international courier service to be delivered to the Company's address (P.O. Box 828) or by email (jmukheiber@bmmi.com.bh / ahammad@BMMI.com.bh). Such documents need to be provided to the Company no later than 14 March 2021 in order to be approved by the regulatory authorities in a timely manner, prior to the meeting

The Candidates' names and relevant information will be disclosed on the Bahrain Bourse's and Company's website, at least five days prior to the Annual General Meeting.

Should you require any further information, please do not hesitate to contact us on 00973 177461 13 / 177461 19 or Email at (jmukheiber@bmmi.com.bh / ahammad@BMMI.com.bh).



BUREAU
VERITAS



إعلان بشأن الترشيح لعضوية مجلس الإدارة

السادة / بورصة البحرين

تعلم شركة بي أم أي ش.م.ب عن فتح باب الترشيح لانتخاب ثمانية أعضاء لمجلس إدارة الشركة لفترة مدتها ثلاث سنوات (2021-2024) وستجرى عملية الاقتراع خلال إجماع الجمعية العامة العادية بتاريخ 30 مارس 2021م.

الشروط الواجب توافرها في المرشحين:

1. أن يكون متمتعاً بأهلية التصرف.
2. الا يكون قد سبق الحكم عليه في جريمة تقاليس أو التلصير أو التلصير أو جريمة مخلة بالشرف أو الامانة أو في جريمة بسبب مخالفته لأحكام قانون الشركات التجارية ما لم يكون قد رد إليه اعتباره.
3. أن يكون أهلاً ومناسباً لعضوية مجلس الإدارة وفقاً للمتطلبات المنصوص عليها في دليل أحكام مصرف البحرين المركزي وأي متطلبات أخرى يقرها من وقت لآخر المصرف المركزي أو أية جهة حكومية أو رقابية.

المستندات المطلوبة:

1. ملء استمارة الترشيح رقم (3) المعتمدة من قبل مصرف البحرين المركزي والتي يمكن الحصول عليها من الموقع الإلكتروني لمصرف البحرين المركزي.
2. تفاصيل السيرة الذاتية والمؤهلات المهنية التي تشمل أي مناصب إدارة أخرى تم شغلها وتفصيل المناصب الأخرى التي تنطوي على التزامات زمنية كبيرة.
3. تفاصيل العلاقات بين المرشح والشركة (بما في ذلك أي ملكية فيها)، والمرشح ومدراء الشركة الآخرين.

على الراغبين في ترشيح أنفسهم أو ترشيح من يمثلهم لعضوية مجلس الإدارة للفترة القادمة الحرص على تزويدنا بجميع المعلومات المطلوبة والواردة في هذا الإعلان، إما بتسليمها باليد أو بواسطة شركة توصيل على عنوان الشركة، (صندوق بريد 828) أو من خلال البريد الإلكتروني (ahammad@BMMI.com.bh / jmukheiber@bmmi.com.bh)، ويجب تقديم هذه الوثائق للشركة في موعد أقصاه 14 مارس 2021 حتى يتم اعتمادها من قبل الجهات التنظيمية في الوقت المناسب قبل الاجتماع.

سيتم نشر أسماء المرشحين وبياناتهم الخاصة على الموقع الإلكتروني لبورصة البحرين وعلى موقع الشركة، وذلك قبل الموعد المحدد لانعقاد اجتماع الجمعية العمومية للشركة بخمسة أيام على الأقل.

لأي استفسارات يرجى التواصل بقسم الشؤون القانونية للشركة على الأرقام التالية: 17469113 / 17469119،

أو عبر البريد الإلكتروني (jmukheiber@bmmi.com.bh / ahammad@BMMI.com.bh)

Name	Ahmed Hammad	الإسم
Title	Legal Compliance Officer	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع

